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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 

Τρίτη, 1 Ιουλίου 2025 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας, κο Γεωργιάδη Άδωνι, 
 
Θέμα: Ένταξη της Χαλκίδας στις άγονες και προβληματικές περιοχές  
Β’ κατηγορίας 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας εξυπηρετεί το νομό Εύβοιας, τον μεγαλύτερο 
σε πληθυσμό νομό της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, αλλά και σημαντικό 
αριθμό πολιτών από το Νομό Βοιωτίας και Αττικής.  
Παράλληλα, οι νέες εγκαταστάσεις του, το καθιστούν ελκυστικό για τους 
πολίτες, με αποτέλεσμα την αύξηση της επισκεψιμότητάς του. Συνέπεια αυτού 
είναι να λειτουργεί υπερφορτωμένο. 

  
Σύμφωνα με την Υ4α/οικ.120925 (ΦΕΚ 3479 Β’ 31/12/2012) περί Οργανισμού 
του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας, ο αριθμός των κλινών του Νοσοκομείου 
ανέρχεται στις 256, οι 6 εκ των οποίων ανήκουν στο ΚΕΦΙΑΠ. Ωστόσο 
σύμφωνα με τον ιστότοπο του Νοσοκομείου η πραγματική δυναμικότητα 
ανέρχεται πλέον στις 310 κλίνες. Παρότι είναι αυξημένες κατά 60, δεν 
επαρκούν για να εξυπηρετήσουν τον μεγάλο αριθμό ασθενών. 

 
Το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών εξυπηρετεί 70.000 περιστατικά ετησίως. 
Η έλλειψη κλινών όμως οδηγεί τους ασθενείς σε πολύωρη αναμονή, ενώ στο 
παρελθόν έχουν ακυρωθεί ακόμα και χειρουργεία εξαιτίας της έλλειψης αυτής. 
Η Παθολογική Κλινική, με 48 κλίνες, λειτουργεί στα όρια της αντοχής, με 
πληρότητα που φθάνει το 150% - νοσηλεύονται ακόμα και πάνω από 80 
ασθενείς ημερησίως. 

 
Παράλληλα, παρά τον μεγάλο αριθμό νοσηλευομένων, ο Οργανισμός του 
Νοσοκομείου δεν έχει τροποποιηθεί, ώστε να αυξηθούν οι προβλεπόμενες 
θέσεις προσωπικού και να είναι εφικτή η εξυπηρέτηση των ασθενών.  
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Αυτό, έχει ως αποτέλεσμα τραγική υποστελέχωση και αυξανόμενες 
παραιτήσεις εργαζομένων, που αδυνατούν να συνεχίσουν στις εξαντλητικές 
συνθήκες εργασίας. 

 
Αντίστοιχα, το Κέντρο Υγείας Χαλκίδας, το οποίο θα μπορούσε να λειτουργεί 
υποστηρικτικά αποσυμφορώντας το Νοσοκομείο, δεν μπορεί να ανταποκριθεί 
λόγω σημαντικών ελλείψεων σε ιατρικό προσωπικό. Παρόλο που η Διεύθυνση 
του Κέντρου έχει ζητήσει να προκηρυχθούν οι κενές θέσεις παθολόγου, 
ψυχιάτρου, νευρολόγου, παιδιάτρου και λοιπών ειδικοτήτων, δεν έχει εκδοθεί 
καμία σχετική προκήρυξη.  

 
Η έλλειψη κινήτρων και ο υπερβολικός φόρτος εργασίας αποτελούν βασικούς 
αποτρεπτικούς παράγοντες για τη στελέχωση των μονάδων αυτών.  

 
Με δεδομένα τα παραπάνω, κρίνεται απολύτως αναγκαία η ένταξη του Γενικού 
Νοσοκομείου και του ΚΥ Χαλκίδας στις άγονες και προβληματικές περιοχές Β’ 
κατηγορίας, όπως έχει γίνει με τη Λαμία και το γειτονικό Σχηματάρι. Η 
αναγνώριση αυτή θα επιτρέψει τη χορήγηση οικονομικών και άλλων κινήτρων 
για την προσέλκυση και παραμονή ιατρών του κλάδου ΕΣΥ, διασφαλίζοντας 
την ομαλή λειτουργία των δομών και την ισότιμη πρόσβαση των πολιτών σε 
ποιοτικές υπηρεσίες υγείας.  

 
Κατόπιν των ανωτέρω,  
ερωτάσθε κ. Υπουργέ,  

 
1. Για ποιο λόγο δεν έχουν προκηρυχθεί οι θέσεις ιατρών στο ΚΥ 
Χαλκίδας; 
 
2. Σκοπεύει το Υπουργείο Υγείας να εντάξει το Γενικό Νοσοκομείο και το 
Κέντρο Υγείας Χαλκίδας στις άγονες και προβληματικές περιοχές Β’ 
κατηγορίας;  
 
3. Ποια επιπλέον μέτρα εξετάζει το Υπουργείο για να ενισχυθεί άμεσα το 
ανθρώπινο δυναμικό των υγειονομικών μονάδων της Χαλκίδας; 

 
 
Η ερωτώσα βουλευτής  
 

Κατερίνα Καζάνη 
 
 
 
 
 

 




